
 

 

BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Algemene Zaken op donderdag 1 november 2018 (19.30 – 21.35 uur) 

 

Aanwezig: de heer Van der Woude (voorzitter), VVD: de heer Waterlander, de heer Tromp, PvdA: 

mevrouw Sijtsma, mevrouw Ottens, CDA: de heer Abma, mevrouw Rinkes,  FNP: de heer Eijer, de 
heer De Swart, GL: Mevrouw Van Dijk, de heer Klinker, GB Heerenveen: de heer Van der Ven, 
D66: mevrouw De Vries, SP: de heer Van der Veen, CU: de heer Derks, HL: de heer Hartsuiker 
 
Verder aanwezig: burgemeester Van der Zwan, wethouders de heren Broekhuizen, Van der Veen 

en Zoetendal 
 

Commissiegriffier: mevrouw Witzke 
  
Afwezig: - 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 

 

1. Opening 
Voorzitter de heer Van der Woude opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 

 
3a.     Vragenronde naar aanleiding van antwoorden op technische vragen 
 
De heer Abma (CDA) vraagt wat de oorzaken zijn van de stijging van de personeelskosten (vast en 
inhuur) naar aanleiding van de beantwoording van vraag 91 en 120 in het overzicht van technische 
vragen. Burgemeester Van der Zwan zegt toe specifieker op papier te zetten wat de oorzaken zijn 
geweest.   

 
De heer Waterlander (VVD) vraagt hoe de rekensom van het Fonds Vitale Kernen er precies uitziet. 
Wethouder Zoetendal geeft aan dat op bladzijde 11 van de begroting de mutaties doorgevoerd 
worden, wat leidt tot het derde staatje. De wethouder zegt toe dit nader toe te lichten.  

 
De heer Tromp (VVD) vraagt of het college kan aangeven hoe de kosten van het zaakgericht 
werken opgenomen zijn in de begroting. Burgemeester Van der Zwan zegt toe hier schriftelijk op 

terug te komen. 
 
Mevrouw De Heij (ChristenUnie) vraagt of in het budget voor Atelier Majeur ook de kosten van de 
combinatiefunctionarissen is opgenomen. Wethouder Broekhuizen geeft aan dat hier recent 
afspraken over gemaakt zijn en zegt toe schriftelijk op deze vraag terug te komen. 
 

De heer Klinker (GroenLinks) vraagt hoe de raad betrokken wordt bij experimenten over een 
duurzamere en effectievere organisatie van de zorg. Wethouder Zoetendal geeft aan de commissie 
Samenlevingszaken mee te nemen in hoe een doorbraak in de aanpak van de zorg er uit kan 
komen te zien.  
 
De heer Waterlander (VVD) vraagt of in de extra legesopbrengsten ook rekening gehouden is met 

de leges van zonneparken. Wethouder Zoetendal zegt toe hier schriftelijk op terug te komen. 

 
3b.     Beantwoording openstaande vragen 
Er zijn geen openstaande vragen. 
 
4. Begroting 2019 en het meerjarenperspectief 2020-2022 
 
De heer Van der Veen (SP) vraagt naar aanleiding van het Thema Zorg en Welzijn of het college 

ook aan het kijken is naar de mogelijkheid van buurtzorghuizen voor zorgbehoevende ouderen. 
Wethouder Zoetendal zegt toe deze mogelijkheid mee te nemen in het plan dat in de loop van 
volgend jaar gemaakt gaat worden.  
 
Mevrouw Ottens (PvdA) vraagt hoeveel medewerkers met een BAB-indicatie de gemeente zelf in 
dienst heeft. Wethouder Broekhuizen zegt toe hier schriftelijk op terug te komen. 

 

De heer Abma (CDA) geeft aan zorgen te hebben over jeugdzorg en vraagt het college wat voor 
acties worden ondernomen op wat voor termijnen om tekorten in de jeugdzorg in de toekomst te 
voorkomen. Wethouder Zoetendal geeft aan dat de nieuwe manier van inkopen veel inspanning 



 

 

vraagt van alle stakeholders om in beeld te krijgen hoe de financiën lopen. Dit komt voor een deel 
door een andere verrekening. Andere gemeenten zien ook een toename van het gebruik waardoor 
de kosten oplopen. Wethouder Zoetendal zegt toe met de commissie Samenlevingszaken in 

gesprek te gaan over dit onderwerp en de onderzoeksopdracht en het plan van aanpak die op dit 

moment geformuleerd worden door Sociaal Domein Fryslan.  
 
De heer Waterlander neemt het voorzitterschap op zich van 20.58 tot 21.10 uur. 
 
5. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur. 
 

 
 
 


